
Protokół Nr LXX/70/18

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 29  sierpnia  2018  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 17 radnych na ogólną liczbę 21 radnych ( lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Radni nieobecni: Pan Jacek Piwowarski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron– Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów, 

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad.1

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie dokonał  otwarcia  sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco: 

  1. Otwarcie sesji.

       2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 10 sierpnia 2018 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:      

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2018 rok – projekt nr
557/18,

b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 –
2029 – projekt nr 579/18,

c) utworzenia odrębnych obwodów głosowania na terenie Miasta i Gminy Staszów –
projekt nr 575/18,

d) zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie
Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 568/18,

e)  maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Miasta 
i Gminy Staszów - projekt nr  569/18,

f) uchwalenia programu polityki zdrowotnej pn.: Gminny Program Szczepień przeciwko
Grypie na lata 2019 – 2020 Gminy Staszów - projekt nr 576/18,
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g)  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych – projekt nr 577/18.

      4. Interpelacje radnych.
      5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

    -  informacja  z  realizacji  interpelacji  zgłoszonych  na  sesji  Rady  Miejskiej  
                    w  Staszowie w dniu 16.07.2018 r. i 10.08.2018 r.

      6. Zamknięcie obrad sesji.
Uwag, wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Dominik  Rożek poddał  pod

głosowanie porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 17 radnych).   

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do Protokołu nr LXIX/69/18 z sesji z dnia 10 sierpnia 2018 roku i przyjęli

go jednogłośnie (obecnych było 17 radnych).

Ad. 3 a

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  w  Staszowie  zapoznała  z  projektem

uchwały w sprawie  wprowadzenia  zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2018 rok –

projekt nr 578/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 16 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr LXX/553/18

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 b

Pani Henryka Skowron  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029 – projekt nr 579/18.

O zabranie głosu poprosił radny Tomasz Otrębski, który zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza o

realizację zadania dotyczącego rewitalizacji staszowskiego Rynku.

Do powyższego odniosła  się  Pani Ewa Kondek- Z-ca Burmistrza Miasta i  Gminy Staszów.

Poinformowała, iż na chwilę obecną Gmina Staszów czeka na rozstrzygnięcie sprawy sądowej z

Urzędem Marszałkowskim zaplanowanej na 13 września br.  w zakresie odrzuconego wniosku na

dofinansowanie do  rewitalizacji staszowskiego rynku. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 15 radnych) podjęła 
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Uchwałę Nr LXX/554/18

( w załączeniu do protokołu).

   Ad. 3 c

Pan  Sławomir  Mikula  –  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawił  projekt  uchwały  

w sprawie utworzenia  odrębnych  obwodów głosowania  na  terenie  Miasta i  Gminy Staszów –

projekt nr 575/18.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 15 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr LXX/555/18

( w załączeniu do protokołu).

          Ad. 3 d

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  przedstawiła

projekt  uchwały  w  sprawie  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów

alkoholowych na terenie Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 568/18.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Wobec powyższego projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 17 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr LXX/556/18

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 e

Pani  Sylwia  Dyl  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  maksymalnej  liczby  zezwoleń  na

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Miasta i Gminy Staszów - projekt nr  569/18.

Nie podjęto dyskusji.

Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 15 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXX/557/18

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 f

Pani  Sylwia  Dyl przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  programu  polityki

zdrowotnej pn.: Gminny Program Szczepień przeciwko Grypie na lata 2019 – 2020 Gminy Staszów

- projekt nr 576/18.
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Po zapoznaniu  się  z  projektem uchwały  o  zabranie  głosu  poprosił  radny  Jerzy  Kozioł,  który

odniósł się do jednego z punktów Gminnego Programu Szczepień przeciwko Grypie na lata 2019 –

2020 Gminy Staszów w kwestii szczepień, które będą realizowane przez placówki podstawowej

opieki  zdrowotnej,  które  zgłoszą  się  do  konkursu  i  zostaną  wybrane  do  realizacji  programu  

z  zasadami  ogłoszonego  przez  Gminę  Staszów  konkursu  na  wybór  realizatora  programu.

Zastanawia go co w sytuacji, gdy np. Przychodnia, jeżeli  nie przystąpi do konkursu, bądź nie spełni

kryteriów konkursowych,  to  co  będzie  z  pacjentami,  którzy  tam należą,  gdzie  będą  mogli  się

zaszczepić.  

Na  zapytania  radnego  wyjaśnień  udzieliła  Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw

Obywatelskich i Społecznych.  Poinformowała, iż jeżeli taki problem wystąpi to będziemy taką

sytuację wyjaśniać w trakcie realizacji programu.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 13 głosach za i  3 głosach wstrzymujących się (obecnych było 16 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr LXX/558/18

( w załączeniu do protokołu).

  Ad. 3 g

Pani Lidia Pyza – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Geodezji i Rolnictwa

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych –

projekt nr 577/18. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 16 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr LXX/559/18

( w załączeniu do protokołu).

  Ad. 4

Interpelacje radnych.

Interpelacje na piśmie złożył radny Tomasz Otrębski.

Radny Tomasz Otrębski zgłosił kwestię rozważenia możliwości wykonania progu zwalniającego

na ul. Kolejowej w Staszowie bezpośrednio przed skrzyżowaniem ulic: Kolejowa – Poprzeczna  

w  Staszowie.  Ponadto  poinformował,  iż  w  załączeniu  do  interpelacji  jest  również  pismo
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mieszkańców mieszkających przy ul. Kolejowej w Staszowie z prośbą o szybkie zajęcie się tym

tematem.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek wtrącił, iż również wnioskował o

wykonanie przejścia dla pieszych  przy ul. Kolejowej. 

Radna Ewa Markiewicz  zawnioskowała o dokonanie remontu chodnika przy ul. Jana Pawła II  

w Staszowie położonego wzdłuż bloku mieszkalnego nr 17 (tzw. samotniaka). Dodała, iż obecna

nawierzchnia  wykonana  z  płyt  chodnikowych  jest  nierówna  co  zagraża  bezpieczeństwu

mieszkańców Osiedla. Ponadto zawnioskowała o wymianę nawierzchni chodnikowej wzdłuż boiska

trawiastego znajdującego się za zielonym rynkiem tzw. ,,Zieleniakiem”.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek poinformował, iż między sesjami

w Biurze Rady złożył interpelację z prośbą o weryfikację poprawności przyłącza kanalizacyjnego

sanitarnego  i  do  odprowadzania  wód opadowych  przy ul.  Długiej  24  w Staszowie  i  usunięcie

ewentualnych  nieprawidłowości.  Prośba  została  skierowana  z  interwencją  Pana  Grzegorza

Walczaka.  Pomimo upływu terminu,  nie  uzyskał  ani  odpowiedzi,  ani  nie  dokonano weryfikacji

poprawności przyłącza..W związku z tym  poprosił o ponowną interwencję w tej kwestii. 

Ad. 5

W wolnych  wnioskach  i  zapytaniach głos  zabrał  radny  Jerzy  Kozioł,  który  zwrócił  się  do

Burmistrza w kwestii  związanej  z funkcjonowanie PKS-u. Przypomniał,  iż na poprzedniej  sesji

radni zadawali  pytania w kwestii związanej z rozstrzygnięciem przetargu na przewozy szkolne  

w  gminie  Staszów,  wówczas  Burmistrz  uspakajał,  iż  trzeba  się  wstrzymać  do  rozstrzygnięcia

przetargu i niestety przetarg dla Spółki gminnej PKS skończył się źle, ponieważ wygrał podmiot

zewnętrzny.  W związku z czym wysunął  zapytanie jak Burmistrz  widzi  dalsze funkcjonowanie

spółki PKS w Staszowie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Dominik  Rożek w  uzupełnieniu  wypowiedzi

radnego  Kozioła,  zapoznał  ze  stanowiskiem  Prezydium  Zarządu  Regionu  Świętokrzyskiego

NSZZ  ,,Solidarność”  z  dn.  2  sierpnia  2018  r.  podpisanego  przez  Pana  Waldemara  Bartosza  

o  następującej  treści:  ,,Prezydium  Zarządu  Regionu  Świętokrzyskiego  NSZZ  ,,Solidarność”  

z  najwyższym  niepokojem  przyjmuje  informację  o  zagrożeniu  funkcjonowania  PKS  sp.  z  o.o.  

w  Staszowie.  Próby  uzdrawiania  trudnej  sytuacji  tego  jedynego  przewoźnika  lokalnego,

podejmowane  od  kilku  lat  przez  Zarząd  i  załogę  firmy  są  zagrożone.   Zagrożenie  to  wynika  

z niebezpieczeństwa wykluczenia tej firmy z przewozów szkolnych w gminie Staszów. Stan taki grozi

likwidacją miejsc pracy na dość trudnym rynku pracy,  utratą jedynego lokalnego przewoźnika,
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którego właścicielem jest Miasto i Gmina Staszów. Bez względu na okoliczności, odpowiedzialność

spoczywa  na  właścicielu  -  czyli  na  Mieście  i  Gminie  Staszów.  Prezydium  Zarządu  Regionu

Świętokrzyskiego NSZZ ,,Solidarność” apeluje do Burmistrza Staszowa, do Rady Miejskiej i Gminy

w  Staszowie  o  odpowiedzialne  decyzje  ratujące  firmę.  Prezydium  Zarządu  Regionu

Świętokrzyskiego  NSZZ  ,,Solidarność”  deklaruje  wszelką  pomoc  prawną  i  logistyczną  dla

pracowników  PKS  sp.  z  o.o.  w  Staszowie  i  apeluje  do  wszystkich  struktur  ,,Solidarności”  

w Delegaturze Staszów o gesty solidarności z tymi pracownikami”. 

Następnie oddał głos Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć przedłożył  Wysokiej  Radzie  informację

z realizacji  interpelacji  zgłoszonych na sesji  w dniu  16.07.2018 r.  i  10.08.2018 r.  (informacja  

w załączeniu do protokołu). Następnie w pierwszej kolejności odniósł się do zapytania radnego

Tomasza  Otrębskiego  w  zakresie  rozważenia  możliwości  wykonania  progu  zwalniającego  

w okolicach  skrzyżowania  ul.  Kolejowa  –  Poprzeczna  w Staszowie.  Poinformował,  iż  zadanie

zostało uwzględnione do realizacji w tym roku. Natomiast jeżeli chodzi o rozważenie możliwości

zlokalizowania przejścia dla pieszych na ul. Kolejowej w okolicach skrzyżowania ul. Kolejowa-

Poprzeczna.  Przypomniał,  iż  na  ul.  Kolejowej  możliwe  jest  parkowanie  pojazdów na  całej  jej

długości,  a  zlokalizowanie  dodatkowego  przejścia  spowoduje  zmniejszenie  liczby  miejsc

postojowych o co najmniej 4 pojazdy. Między innymi z powyższej przyczyny nie przychylił się do

zasadności realizacji wykonania przejścia dla pieszych. Następnie odniósł się do zapytania radnej

Ewy Markiewicz  w kwestii  remontu  chodnika  przy ul.  Jana  Pawła  w Staszowie  wzdłuż  bloku

mieszkalnego 17 tzw. ,,samotnika”. Poinformował, iż  Gmina Staszów planuję wykonanie nowej

nawierzchni  przedmiotowego  chodnika.  Zakres  prac  podyktowany  będzie  złożeniem  przez

wykonawcę  korzystnej  oferty  umożliwiającej  wykonanie  zadania  i  zabezpieczeniem

wystarczających  środków finansowych na ten cel. Natomiast jeżeli chodzi o interpelacje złożoną

między sesjami przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Staszowie Dominika Rożka, w kwestii

weryfikacji  poprawności  przyłącza  kanalizacyjnego  sanitarnego  i  do  odprowadzenia  wód

opadowych przy ul. Długiej 24 w Staszowie, poinformował, iż na pewno zostało skierowane pismo

do  PGKiM  w  Staszowie  celem  zajęcia  stanowiska  w  sprawie,  o  której  realizacji  zostanie

poinformowany.  Następnie odniósł się do zapytania radnego Jerzego Kozioł dotyczącego dalszego

funkcjonowania Spółki Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Staszowie. Poinformował,

iż faktycznie Spółka PKS z o.o. w Staszowie nie wygrała przetargu na dowóz uczniów do placówek

oświatowych na terenie Miasta i Gminy Staszów, w roku szkolnym 2018/2019. Nadmienił, iż Pani
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Elżbieta  Florys  –  Prezes  Zarządu  Przedsiębiorstwa  Komunikacji  Samochodowej  w  Staszowie

Spółka z o.o. złożyła niższą ofertę niż w roku poprzednim i tak nie udało się wygrać przetargu.

Nadmienił, iż w sytuacji gdyby PKS Staszów wygrał przetarg, spółka musiałaby zainwestować ok.

200 – 250 tys zł w nowe pojazdy.

Dodał, iż wyłoniono wykonawcę zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie przepisami prawa.

Ponadto  poinformował,  iż  Spółka  planuje  przystąpić  do  przetargu  na  regularne  przewozy

pracowników Elektrowni. Burmistrz powiedział, iż plany gminy wobec spółki skupiają się przede

wszystkim  na  dalszym  etapie  przekształceń  i  restrukturyzacji.  Wspomniał  również  

o zainteresowaniu wśród przedsiębiorców przejęciem całości Spółki PKS, wydzierżawieniem bądź

inną formą działania w związku z czym otwierają się nowe  możliwości dla Spółki. Dodał, iż warto

podkreślić, że mimo trudności w spółce zachodzą pozytywne zmiany, które dają szansę na wyjście

zakładu na przysłowiową „prostą”, kwestia tylko formy funkcjonowania. Burmistrz zaznaczył, iż na

obecną chwile nie widzi bezpośredniego zagrożenia dalszego funkcjonowania Spółki.

Ponownie o zabranie głosu poprosił radny Jerzy Kozioł, który poinformował, iż nie do końca go

zadowala wypowiedz Burmistrza odnośnie Spółki PKS. Radny uważa, iż jako radni Rady Miejskiej

i  Burmistrz  Miasta  i  Gminy Staszów jako właściciel  Spółki  PKS w Staszowie  Sp.  z  o  .o.  nie

zrobiliśmy za dużo na rzecz tego podmiotu, zgodziliśmy się na sprzedaż kolejnych działek. Radny

uważa, że zabrakło pomysłów. Następnie podał przykład MZK Starachowice, gdzie na początku

kadencji firmie groziła likwidacja, bo zobowiązania przekraczały wartość majątku. 

Tymczasem Pan  Marek  Materek,  który  został  Prezydentem Starachowic,  najmłodszym  na  tym

stanowisku w Polsce, któremu przez te kilka lat udało się unormować tę sytuację i doprowadzić do

chwili,  w  której  zakład  wykazał  dodatni  wynik  finansowy.  Ponadto  udało  się  także  pozyskać

rekordowe środki  unijne  na:  zakup  nowego  ekologicznego  taboru  autobusowego,  modernizację

warsztatu i myjni na terenie  bazy Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego. Zastanawia go czy gmina

Staszów  nie  mogła  pójść  podobną  drogą.  Na  zakończenie  poinformował  również  o  tym,  że  

w wyborach samorządowych Pan Marek Materek ma poparcie partii m.in. PiS, PO, PSL. 

Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział,  iż spółka PKS w Staszowie ma w planach utworzenie

uruchomienia  nowej  linii  komunikacji  miejskiej,  wówczas  będzie  mogła  starać  się  

o  dofinansowanie  ze  środków  RPO  Województwa  Świętokrzyskiego  na  ten  cel.  Burmistrz

zaznaczył, iż środki unijne można pozyskać jedynie na transport komunikacją miejską, a my jeszcze

takiej  nie  posiadamy.  Nadmieniając,  iż  Gmina  Staszów  dostaje  dofinansowanie  z  Urzędu

Marszałkowskiego dopiero po wygranych sprawach sądowych. 
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Do powyższego odniósł się  radny Jerzy Kozioł,  który odpowiedział, iż pieniądze są ważne ale

ważniejsze są pomysły. Następnie ponownie poruszył kwestię zagrożenia występującego na terenie

skrzyżowania  ulic:  Oględowska,  Kościuszki  i  Krakowskiej  w  czasie  wyłączonej  sygnalizacji

świetlnej w porze nocnej. Radny wyjaśnił, iż po wyłączeniu sygnalizacji świetlnej kierowcy jadący

od strony ulicy Kościuszki nie reagują na znak „Stop”, co wiąże się ze zwiększoną częstotliwością

występowania kolizji drogowych, jaka miała miejsce w ostatnim czasie. Dodał, iż rozwiązaniem

problemu może być całodobowe włączanie sygnalizacji bądź poprawę widoczności znaku „Stop”.

Ponadto ponownie odniósł się do wniosku poruszonego przez niego dot. dostawienia dodatkowych

znaków drogowych tzw. sierżantów – zakręt 90 stopni na drodze wojewódzkiej 765 tj. dojazd od

Kurozwęk do miejscowości Niemścice. Dodał, iż  na obecny czas przestały występować kolizje

drogowe. Jednak z uwagi na sprzyjające warunki atmosferyczna następuje przyspieszony wzrost

roślinności powodując przysłaniane części znaków drogowych. W związku z czym zwrócił  się  

o podjęcie działań w tej kwestii.

Następnie  Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek poprosił Panią Prezes

Zarządu PKS o zabranie głosu i przedstawienie sytuacji i stanu Spółki. 

Pani  Elżbieta  Florys  –  Prezes  Zarządu PKS Sp.  o.  o,  która  na  wstępie  swojej  wypowiedzi

podziękowała radnemu Jerzemu Kozioł, za to, że interesuje się ,,losem” Spółki PKS w Staszowie.

Dodała, że burmistrz zbyt optymistycznie ocenia sytuację spółki, sytuacja ta nie zmienia się od lat,

jest  bardzo trudna i  pomimo wielu  trudności  starają  się  aby przetrwała.  Pracownicy są  bardzo

wyrozumiali i wspierają Panią Prezes w jej działaniach. Poinformowała również o dodatkowych

usługach świadczonych przez Spółkę PKS w gminach ościennych.  Na zakończenie poinformowała,

iż należy wszystko zrobić, aby wspierać to przedsiębiorstwo i utrzymać miejsca pracy, podejmować

takie decyzje, aby ten zakład istniał, ponieważ jest to bardzo istotny zakład na terenie naszej gminy.

Następnie o zabranie głosu poprosił Z-ca Komendanta Powiatowego Policji w Staszowie Jacek

Rozczypała,  który  poinformował,  iż  od  wczoraj  sygnalizacja  świetlna  na  skrzyżowaniu  ulic:

Oględowska – Krakowska – Kościuszki w Staszowie działa w trybie całodobowym. 

Do powyższej wypowiedzi odniósł się radny Jerzy Kozioł, który wyraził zadowolenie w kwestii

działania  całodobowego  sygnalizacji  świetlnej.  Jednak  zwrócił  uwagę,  iż  w  przypadku  awarii

sygnalizacji  świetlnej  niestety  to  skrzyżowanie  zaczyna  funkcjonować  bez  świateł,  a gdy

sygnalizacja  świetlna  jest  wyłączona,  znaki  pełnią  rolę  nadrzędną  i  decydują  o  zasadach  na

skrzyżowaniu. W związku z czym poprosił również o poprawę widoczności istniejących znaków 

z uwzględnieniem zamontowania aktywnych znaków STOP (podświetlanych).
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Do powyższego odniósł się Burmistrz Leszek Kopeć,  który poinformował, iż na obecną chwilę

Świętokrzyski  Zarząd  Dróg  Wojewódzkich  w  Kielcach,  który  jest  właścicielem tej  drogi  zajął

stanowisko,  iż  na  ten  moment  jest  to  wystarczające  i  żadnych  innych  działań  nie  podejmie.

Niemniej jednak w miarę możliwości będziemy apelować do ŚZDW w Kielcach. 

 Ad. 6

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział  

w sesji, po czym zamknął jej obrady.

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 1145  do godz.1325

Protokolant:           Przewodniczący

M. Janowska             Rady Miejskiej w Staszowie

                 ( - ) Dominik Rożek

                 

   

9


